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          PROTOKÓŁ Nr 12.2020 
 

przebiegu wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Dzielnicy Nowe Miasto 
w dniu 16 stycznia 2020 r. 

 
1. Otwarcie obrad 

Wspólne posiedzenie stałych Komisji Rady Dzielnicy Nowe Miasto odbyło się  w sali obrad Urzędu 
Miasta Zielona Góra przy ul. Generała Jarosława Dąbrowskiego 41. Początek obrad godzina 14.00. 

Posiedzenie Komisji otworzyła i przewodniczyła p. Sylwia Brońska -przewodnicząca Komisji ds. Integracji 
Samorządowej. 

Przewodnicząca Komisji na podstawie list obecności stwierdziła, że w Komisjach jest wymagane quorum. 
W posiedzeniu Komisji uczestniczyli Radni Dzielnicy Nowe Miasto, p. Jerzy Żetecki – z-ca  
przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Nowe Miasto, p. Mariusz Zalewski – dyrektor Departamentu Dzielnicy 
Nowe Miasto, p. Krzysztof Staniszewski- z-ca dyrektora Departamentu Zarządzania Drogami, p. Urszula 
Zamiatała – kierownik Biura Dzielnicy. 
 
             Wypełniając obowiązek informacyjny wynikający z ogólnego rozporządzenia o ochronie danych 
osobowych prowadząca obrady p. Sylwia Brońska poinformowała, że posiedzenie Komisji Rady Dzielnicy 
Nowe Miasto jest utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących dźwięk. 
 

2. Uchwalenie porządku obrad 
 

1. Otwarcie obrad. 
2. Uchwalenie porządku obrad. 
3. Zaopiniowanie uchwał w sprawach: 

1) zaopiniowania propozycji rozdysponowania środków finansowych zgłoszonych przez mieszkańców 
sołectwa Jany –druk nr 146. 
4. Sprawy różne. 
5. Zamknięcie obrad. 
 

Po przedstawieniu porządku obrad p. Jerzy Żetecki – z-ca przewodniczącego Zarządu Dzielnicy 
Nowe Miasto przedłożył kolejne projekty uchwał w sprawach:  

1) opinii o projekcie uchwały o ograniczeniu konsultacji w sprawie zmiany granic miasta do mieszkańców 

sołectw objętych zmianą – druk nr 147; 

2) opinii o projekcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 

publicznych przebiegających w granicach administracyjnych miasta Zielona Góra – druk nr 148;  

3) opinii o projekcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi przebiegającej w granicach administracyjnych 

Miasta Zielona Góra do kategorii dróg gminnych – druk nr 149. 

 

 

Głosowania nad zmianami porządku obrad przeprowadzono w Komisjach:  
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych:  
- za 12 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej:  
- za 12 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów; 
 
Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 14 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów.  
 
 
                                                          Porządek obrad po zmianach 
 
1. Otwarcie obrad. 
2. Uchwalenie porządku obrad. 
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3. Zaopiniowanie uchwał w sprawach: 
1) zaopiniowania propozycji rozdysponowania środków finansowych zgłoszonych przez mieszkańców 

sołectwa Jany – druk nr 146; 
2) opinii o projekcie uchwały o ograniczeniu konsultacji w sprawie zmiany granic miasta do mieszkańców 

sołectw objętych zmianą – druk nr 147; 
3) opinii o projekcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 

publicznych przebiegających w granicach administracyjnych miasta Zielona Góra – druk nr 148; 
4) opinii o projekcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi przebiegającej w granicach administracyjnych 

Miasta Zielona Góra do kategorii dróg gminnych – druk nr 149. 
4. Sprawy różne 
5. Zamknięcie obrad.   
 

3. Zaopiniowanie uchwał 
 

Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji rozdysponowania środków finansowych 
zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Jany – druk nr 146.     
 

Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji rozdysponowania środków finansowych 
zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Jany – druk nr 146 przedstawił p. Mariusz Zalewski – dyrektor 
Departamentu Dzielnicy Nowe Miasto, omawiając uzasadnienie dołączone do projektu uchwały. 

 
 
Głosowanie – druk 146, opinie Komisji: 
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 
- za 13 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej: 
-za 13 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 14 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna. 
 
 

* * * 
Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały o ograniczeniu konsultacji w sprawie zmiany 
granic miasta do mieszkańców sołectw objętych zmianą – druk nr 147.  
 

Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały o ograniczeniu konsultacji w sprawie zmiany granic 
miasta do mieszkańców sołectw objętych zmianą – druk nr 147 przedstawił p. Krzysztof Staniszewski- z-ca 
dyrektora Departamentu Zarządzania Drogami, omawiając uzasadnienie dołączone do projektu uchwały. 
 
Pytania: 
Radny p. Paweł Towpik zabrał głos z pytaniem po co wydzielono takie duże  dwie działki, moim zdaniem jest 
to niepotrzebne nawet w przypadku rozwoju tej obwodnicy, zabierając niepotrzebnie las na terenie sołectwa 
Jeleniów i druga rzecz czy w związku z tym planowane są na tym terenie jakieś inne inwestycje ? 
P. Krzysztof Staniszewski odpowiedział, iż intencją tego podziału było aby granica nie była taka wąska, 
dlatego nie dzielimy tych dwóch działek, zmienią się tylko granice administracyjne, jeżeli chodzi o inne 
inwestycje to nie ma takich planów.   
P. Roman Rekut zapytał czy droga wojewódzka nr 279 biegnąca przez sołectwa Drzonków i Racula starci 
status drogi wojewódzkiej i włączona do Trasy Południowej i czy wobec tego będą mogły być umieszczone 
ograniczenia np. dotyczące ciężaru pojazdów poruszających się po tej drodze. 
P. Krzysztof Staniszewski- odpowiedział, że droga  dalej będzie wojewódzką tylko spada kategoria o jeden, 
będzie również możliwość wprowadzenia ograniczenia tonażu pojazdów ciężarowych.  
P. Krzysztof Wołczyński- zapytał czy zmiany w warunkach przetargowych,  nie można było zrobić na etapie 
robienia przetargu, żeby firma która będzie wykonawcą nie traciła czasu na wprowadzenie zmian np. 
własności gruntu, przygotowania dokumentów. 
P. Krzysztof Staniszewski- odpowiedział, ze nie ma to dla nich żadnego znaczenia, dostaną dane jaki ma 
być przebieg drogi i to im wystarczy. 
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Radna p. Dorota Bojar zapytała, czy na  terenie na którym ma przebiegać droga będzie przeprowadzona 
wycinka lasu? 
P. Krzysztof Staniszewski odpowiedział, że wycinka będzie tylko terenu przebiegu obwodnicy południowej. 
    
Głosowanie druk 147, opinie Komisji: 
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 
- za 13 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej: 
-za 13 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów– opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 14 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów– opinia pozytywna. 
 
 

* * * 
Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za 
zajęcie pasa drogowego dróg publicznych przebiegających w granicach administracyjnych miasta 
Zielona Góra - druk nr 148.  
 

 
Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za 

zajęcie pasa drogowego dróg publicznych przebiegających w granicach administracyjnych miasta Zielona 
Góra - druk nr 148 przedstawił p. Krzysztof Staniszewski- z-ca dyrektora Departamentu Zarządzania Drogami, 
omawiając uzasadnienie dołączone do projektu uchwały. 

 
Radny p. Krzysztof Wołczyński zapytał dlaczego tak jest, że decyzja Urzędu Miasta za umieszczenie 
urządzeń swojego przyłącza wodociągowego w pasie drogowym jedni płacą, a inni nie, od czego to zależy? 
P. Krzysztof Staniszewski- może wynika to z tego , że za istniejące już nikt nie nalicza  opłat natomiast na 
nowe  tak. 
 
Głosowanie druk 148, opinie Komisji: 
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych:    
- za 13 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej: 
-za 13 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów; 
 
Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 14 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów. 
 
 

* * * 
Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi przebiegającej w 
granicach administracyjnych Miasta Zielona Góra do kategorii dróg gminnych – druk nr 149. 
 

Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi przebiegającej w 
granicach administracyjnych Miasta Zielona Góra do kategorii dróg gminnych – druk nr 149 przedstawił p. 
Krzysztof Staniszewski- z-ca dyrektora Departamentu Zarządzania Drogami, omawiając uzasadnienie 
dołączone do projektu uchwały. 
 
Głosowanie druk 149, opinie Komisji: 
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 
 
- za 13 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów; 
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Komisja ds. Integracji Samorządowej:  
- za 13 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów; 
 
Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 14 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów. 
 

 
 

4. Sprawy różne 
 

Dyrektor Departamentu Dzielnicy Nowe Miasto p. Mariusz Zalewski, zwrócił się do radnego p. Krzysztofa 
Wołczyńskiego o  informację na jakie konkretnie  interpelacje nie dostał odpowiedzi pisemnej do tej pory. 
Głos zabrał radny p. Paweł Towpik z pytaniem do kogo ma się zwrócić w sprawie problemu mieszkańców ul 
Ochla-Zielonogórska, gdzie po zmianie nawierzchni drogi powstała różnica wysokości, a dodatkowo  przy  
bramie wjazdowej  znajduje się właz do studzienki, który  unosi sie podczas wjazdu na posesje. 
Radny p. Ireneusz Rypson zapytał o drogę na terenie sołectwa Sucha, czy będą podjęte jakieś decyzje, bo 
zbliża się zebranie wiejskie. 
 
Po zakończeniu dyskusji prowadząca Komisje p. Sylwia Brońska zakończyła posiedzenie wspólne Komisji. 
 
 
 
 
 

Przewodniczący Komisji ds. 
Kultury, Sportu i Rekreacji oraz 

Spraw Społecznych 

Przewodniczący Komisji ds. 
Integracji Samorządowej 

Przewodniczący Komisji ds. 
Infrastruktury i Gospodarki 

Komunalnej 

 
……………………………………….. 

Krzysztof Sroczyński  

 
……………………………………….. 

Sylwia Brońska  

 
……………………………………….. 

Roman Rekut  

 
 
 
Protokołowała: 
…………… 
Sylwia Bartkowicz 
 


